



Referat fra bestyrelsesmøde i Team Vest Håndbold den 30/11 2023 kl. 19:00-21:00 i Sportspark Blåvandshuk

Deltagere: Marie Lydicksen, Kasper Thorlund, Camilla Hedegaard, Liva Thomsen og Jørgen Søndergård og Anne Thude Nielsen (referent).

Afbud: Charlotte Møller og Charlotte Ibsgaard

Dagsorden:

1. Godkendelse af dagsorden og referat fra sidste møde
Begge dele godkendt.
2. Bordet rundt
Camilla: spørgsmål fra herrespiller ift. kontingent og julefrokost.
Liva, Jørgen, Anne, Marie: Intet nyt
Kasper:
3. Årshjul:
Vest Tryk cup: vi satser på at både U11 piger og U13 piger skal med og forhåbentlig også U15 piger i samarbejdet.
Planlægning af turnering: denne opgave skal Marie i gang med inden jul.
4. Trænersituationen på U5-7 – ny status
Det virker til at gå nogenlunde fint for Emilia og Nanna. Vi skal fortsat have fokus på at finde en ekstra træner.

Cecilie Harborg skal vi have i tankerne ift. træner til næste sæson.
5. VM tur til Boxen den 9. december – planlægning og information meldes ud
Der er bestilt 70 billetter og dobbeltdækkerbus. Lige nu er der 63 tilmeldt.
Kasper laver et opslag som skal deles i facebook grupperne. Anne dele til U15 pigerne i Messenger tråd.
Forventeligt afgang kl. 13-13:30 første kamp kl. 15:30, der skal spilles 3 kampe, Danmark spiller kl. 20:30.
6. Træningsdragter i Intersport – der skal vælges en ny, da den nuværende er udgået.
Der kan være størrelser i den nuværende Authentic design der kan være udsolgt. Der kommer et nyt design til januar. Vi fortsætter med Authentic fra Hummel. Louise fra Intersport melder tilbage så snart hun har det nye katalog. Så vi kan få valgt hvad der skal være en del af det nye klubbøj (Intersport laver efterfølgende en flyer til os).

7. Samarbejde med Varde
 - Mødet er planlagt til den 4/12 kl. 19 i Varde
 - Punkter til dagsorden
 - Kommunikation via rette kanaler
 - U17-19 P mange kampe aflyst, skiftende træningstider
 - U15-17 D Martin satser på at der kommer mange drenge tilbage til næste sæson.
 - Vi mangler noget på skrift ift. aftalerne der blev lavet i starten af denne sæson.
 - U15 P fortsætte samarbejde. U17-19 P, U13 D – umiddelbart ingen samarbejde.
8. Sponsorudvalg
 - Der er tilmeldt 3 sponsorer til julekoncert. Marie har mailet til de resterende og påmindet om deadline for tilmelding i morgen.
 - Der skal opsættes stole og bar. Kasper og Jesper arbejder på at finde folk til baren.
9. Nyt fra kassereren
 - Kontingenter (Trille Trolle, U5-7 og U9 er endnu ikke sat op – skal de det?)
Kontingenter sættes op.
Marie har fået regninger fra niveaustævner – noget betaler vi selv, noget skal deles med Varde.
10. Nyt fra den turneringsansvarlige
 - Turnering/stævner – næste halve sæson bliver planlagt i løbet december
11. Evt.
 - Vi skal være obs. på de nuværende u 13 piger ift. næste sæson når de skal flytte til Varde. De er lidt skeptiske Evt. rystesammentur inden sæson opstart. Nuværende U15 piger kan inddrages.
 - Kasper afventer fortsat at høre tilbage fra Thomas og Helle efter hans henvendelse. Hallen er ikke klar til hverken træning eller kampene. Det er ikke tilfredsstillende. Der mangler forventningsafstemning.
 - Unge camp 5-6 januar. De unge trænere er taget i fb opslag. Vi skal have fat i Mikkeline og Cecilie de nye trille trolle hjælpetrænere (Anne tager fat i dem).
 - Frivillighedsuddannelse – DGI arrangerer. Uddannelsen varer 5 x 3,5 timers varighed. De vi meget gerne have 2 deltagere med fra Team Vest.
12. Næste møde
 - Torsdag den 11/1 kl. 19

Camilla Hedegaard

Dina Thomsen



Anne Lunde Møh